
   

Notitie afgevaardigden voor Bondvergadering 
 
Tijdens de Najaarsvergadering in november 2023 is de notitie van bondsbestuurslid Bram 
Reudink en afgevaardigde John Appels over de mogelijkheden om het aantal afgevaardigden 
te vergroten gedeeld en besproken. Zoals ook is toegezegd in de notitie zou er geëvalueerd 
worden na de Jaarvergadering in juni 2024. Inmiddels is het traject inclusief de uitgevoerde 
acties, de zogenaamde quickwins, geëvalueerd1.  
 
De doelstelling was om bij de Jaarvergadering in juni 2024 minimaal veertien afgevaardigden 
te hebben. Dit is helaas niet gelukt en momenteel bestaat de Bondsvergadering uit tien 
afgevaardigden.  
 
Aangezien het gestelde doel niet met door middel van de quickwins is bereikt, gaan we 
kijken welke acties we verder nog kunnen uitvoeren om de vacante posities alsnog te vullen. 
Hiervoor zijn al enkele suggesties gedaan in de eerder opgestelde notitie.  
 
Een aantal van de genoemde acties zijn inmiddels een vast onderdeel geworden van onze 
werkwijze, zoals de informele bijeenkomsten en ook het onboarden van nieuwe 
afgevaardigden. Verder stelt het bestuur voor om een aantal acties opnieuw uit te voeren, 
zoals het publiceren van een interview met bestuurslid en afgevaardigde en het onder de 
aandacht blijven brengen van de vacante plekken in onze communicatie en tijdens 
bijeenkomsten. 
 
Het bestuur wil graag blijven samenwerken met de afgevaardigden om zodoende alsnog zo 
spoedig mogelijk tot een volledig gevulde bondsvergadering te komen. Suggesties vanuit de 
bondsvergadering worden hierin zeer op prijs gesteld. Het is tenslotte in ons aller belang om 
onze verenigingsdemocratie op orde te hebben.  

 
1 In de bijlage is te zien welke quickwins zijn uitgevoerd. 


